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Protokół Nr XXX /2012 

z  XXX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 21 grudnia 2012 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XXX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 Otwarcia sesji o godz. 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Na sesji nieobecny radny Witold Śliwkiewicz, który usprawiedliwił swoją nieobecność przed 

sesją . 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 Porządek obrad XXX sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w 

Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXIX  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 19 

listopada  2012 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie 

 zgłaszanie kandydatów, 

 powołanie Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru, 

 przeprowadzenie głosowania, 

 podjęcie uchwały stwierdzającej wybór; 

b) podziału Gminy Stryków na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

c) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2013, 

d) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Stryków na rok 2013, 
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e) wyrażenia zgody na zawarcia ugody administracyjnej w sprawie o ustalenia 

odszkodowania z tytułu nabycia z mocy prawa przez Województwo Łódzkie 

własności działek stanowiących uprzednio własność Gminy Stryków, 

f) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie,  

g) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i 

pożyczki długoterminowej, 

h) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2012, 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

j) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Stryków, 

k) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy, 

l) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, 

m) wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty, 

n) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

9. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków złożyła wniosek o zdjęcie z 

porządku obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Strykowie projekty uchwał w pkt 8 k), l), m), n) 

ze względu na prace trwające w sejmie nad ustawą o utrzymaniu czystości i porządku 

zmierzające do zmiany możliwości ustalania przez gminy opłat. Mamy informację od 

Wojewody, że w terminie jednego miesiąca Wojewodowie nie będą  ustalać w związku z 

powyższym opłat za gminy. 

Radny Bogdan Walczak mówił: jeśli chodzi o nowy regulamin to był już opracowany na 

podstawie nowej ustawy a jest w nim wiele nieścisłości. Jeżeli zostanie dziś przyjęty to ze 

względu na te uchybienia nie będzie spełniał roli prawa miejscowego. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków powiedziała, że nie zgadza się z 

taka oceną radnego Walczaka i proponowała pracować nad uchwałą na sesji. Projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w 

Zgierzu. 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Porządek obrad po zmianie:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w 

Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXIX  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 19 

listopada  2012 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie 

 zgłaszanie kandydatów, 

 powołanie Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru, 

 przeprowadzenie głosowania, 

 podjęcie uchwały stwierdzającej wybór; 

b) podziału Gminy Stryków na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

c) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2013, 

d) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Stryków na rok 2013, 

e) wyrażenia zgody na zawarcia ugody administracyjnej w sprawie o ustalenia 

odszkodowania z tytułu nabycia z mocy prawa przez Województwo Łódzkie 

własności działek stanowiących uprzednio własność Gminy Stryków, 

f) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie,  

g) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i 

pożyczki długoterminowej, 

h) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2012, 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

j) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Stryków, 

9. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

10. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 12 głosów za bez głosów przeciwnych , 1 

głos wstrzymujący się  

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XXX   sesji R M w Strykowie. 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie: 

1) radny Karol Lenart 

2) radny Łukasz Orłowski 

3) radna Marzena Skwarko 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

13 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Ad. 5  Zatwierdzenie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 19 listopada  2012 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XXIX  sesji podczas obrad XXX  sesji nie złożono. 

 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXVII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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Ad. 6 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że miniony okres to czas intensywnych  prac 

związanych z: 

 ustawą śmieciową – są to drażliwe tematy, trwają dalsze prace parlamentu nad ta 

ustawą, myślę, że znajdziemy takie rozwiązanie, aby nie było krzywdzące dla naszych 

mieszkańców tylko najkorzystniejsze;  

 Zakończeniem budowy fragmentów autostrad, GDDKiA w łodzi przedstawiła czwarty 

wariant przebudowy węzła, ale do momentu zaakceptowania przez Generalnego 

Dyrektora wariant ten jest płynny. Naszym zdaniem docelowym rozwiązaniem jest 

budowa węzła w Woli Błędowej. Samorządy, w których budowane były autostrady i 

zniszczono drogi dojazdowe różnymi sposobami walczą o odtworzenie dróg i 

infrastruktury; 

 Krystalizuje się w kwestii prawnej decyzja o przejęciu Zespołu Szkół nr 1 w 

Bratoszewicach, Starostwo Powiatowe w Zgierzu dokonało I wpłaty, kolejna rata 

będzie w 2014 roku. Podpisany został akt notarialny o przekazaniu działek na rzecz 

Gminy Stryków.  

 

Ad. 7.  Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 

brał udział  prawie we wszystkich w posiedzeniach Komisji RM, na których omawiany był 

projekt budżetu na 2013 rok  oraz w bieżącej pracy biura Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja odbyła dwa posiedzenia, na których wydała 

pozytywną opinię do przedstawionych projektów uchwał  oraz pozytywnie zaopiniowała 

projekt budżetu na rok 2013. 

Radna Anna Ślęzak jako Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, 

Zdrowia, Sportu, Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie 

poinformowała , że w miesiącu listopadzie w/w Komisja wspólnie z Komisja Budżetu  odbyły 

posiedzenie, którego tematem było funkcjonowanie służby zdrowia w roku przyszłym i 

świadczenie usług zdrowotnych przez NZOZ Remedium. W posiedzeniu Komisji udział 

wzięli m.in. Burmistrz Głowna pan Grzegorz Janeczek oraz Prezes NZOZ Remedium Pan 

Piotr Paczkowski. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował o tym, że 

Komisja na posiedzeniu w miesiącu grudniu opiniowała projekt budżetu na rok 2013 i wydała 

do niego pozytywną opinię. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że Komisja w miesiącu grudniu wydała pozytywna 

opinie do projekt budżetu na rok 2013 oraz opiniowała następujące projekty uchwał dot. 

ustalenia regulaminy utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Stryków, ustalenia 

opłat za odbiór odpadów z gospodarstw domowych, częstotliwość odbioru odpadów, wzory 

deklaracji. 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie między 

sesjami, na którym omawiała projekt budżetu na rok 2013 i wydała do niego pozytywna 

opinię. 
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Ad. 8 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie 

Przewodniczący rady poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy Stryków, rada wybiera 

dwóch wiceprzewodniczących. W dniu 19 listopada b.r. w związku ze śmiercią radnego Pana 

Józefa Migdałka wygasł mandat radnego, który był jednym z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie.  

 zgłaszanie kandydatów, 

Radny Włodzimierz Grochocki zgłosił radnego Sławomira Źródło jako kandydata na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie. 

Innych zgłoszeń nie było. 

 powołanie Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru, 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Skrutacyjnej 

w składzie : 

Radny Łukasz Orłowski  

Radny Czesław Polit 

Radna Anna Ślęzak. 

Wszyscy zgłoszeni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Skrutacyjnej: 

13 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 przeprowadzenie głosowania, 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Anna Ślęzak  przedstawiła  sposób głosowania. 

Zgodnie z listą obecności ( z odnotowaniem na liście) zostały radnym rozdane przez Komisję 

Skrutacyjną karty do głosowania opieczętowane pieczęcią Rady Miejskiej w Strykowie.  

Zgodnie z listą obecności po oddaniu głosu  karty z głosowania radni wrzucili do urny 

wyborczej. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała  protokół Komisji Skrutacyjnej i stwierdziła 

że radny Sławomir Źródło uzyskał wymaganą większość (łącznie 12 głosów „za”) i został 

wybrany na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej z obliczenia głosów oddanych w głosowaniu w wyborach 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie sporządzony na XXX sesji w dniu 21 

grudnia 2012 r. stanowi załącznik do protokółu z XXX sesji. 

 podjęcie uchwały stwierdzającej wybór; 

 

Głosowanie projektu uchwały : 13 głosów za przyjęciem uchwały 

          0 głosów przeciwnych 

          0 głosów wstrzymujących się  

 

b) podziału Gminy Stryków na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie zadawano, wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

1 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ze względu na rozbieżność powstałą w trakcie głosowania tj. liczba głosów oddanych 

przewyższyła liczbę radnych obecnych na sali  Przewodniczący rady  zgłosił wniosek o 

reasumpcje głosowania. 
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Głosowanie  wniosku : 13 głosów za  

          0 głosów przeciwnych 

          0 głosów wstrzymujących się  

 

 II Głosowanie projektu uchwały: 12 głosów za przyjęciem uchwały 

          1  głosów przeciwnych 

          0 głosów wstrzymujących się  

 

c) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2013, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie zadawano, wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Stryków na rok 2013, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie zadawano, wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

e) wyrażenia zgody na zawarcia ugody administracyjnej w sprawie o 

ustalenia odszkodowania z tytułu nabycia z mocy prawa przez 

Województwo Łódzkie własności działek stanowiących uprzednio 

własność Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie zadawano, wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie,  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie zadawano, wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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g) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i 

pożyczki długoterminowej, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie zadawano, wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:           13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

h) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2012, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków przedstawiła autopoprawkę do projektu 

uchwały i poinformowała, że autopoprawka do projektu uchwały dotyczy przyjęcia do 

dochodów budżetu gminy dotacji celowej ze środków budżetu Unii Europejskiej w łącznej 

kwocie 119.526,30 zł z przeznaczeniem na finansowanie kosztów związanych z 

indywidualizacja procesu nauczania i wychowania uczniów w klasie I-III szkół 

podstawowych. Środki te przyjęto do budżetu gminy na podstawie pisemnej opinii Urzędu 

Marszałkowskiego przyznającej dotacje zgodnie z wnioskiem zgłoszonym w tym temacie. 

Natomiast umowę z Urzędem Marszałkowskim podpisaliśmy 7 grudnia bieżącego roku, która 

otrzymaliśmy w dniu 12 grudnia b.r. i na podstawie umowy tej wynika, że kwota ta w 

wysokości 119.526, 30 zł  została podzielona bezpośrednio na środki pochodzące  z budżetu 

Unii Europejskiej w wysokości 85 % tej kwoty, a 15 % z budżetu krajowego. W związku z 

tym proponuje się aby § 1 tej uchwały otrzymał brzmienie: dokonuje się zmian w planie 

dochodów budżetu Miasta - Gminy Stryków na rok 2012 polegających na: 

1) zwiększeniu dochodów w zakresie zadań własnych o kwotę 121.525,00 zł, 

2) przesunięciu dochodów między źródłami powstawania w zakresie zadań własnych 

zgodnie z załącznikiem Nr 1 do niniejszej uchwały.  

Autopoprawka w układzie klasyfikacji polega na przypisaniu do § 200 7 czyli: dotacje 

celowe w ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich  i 

dotychczasowa kwotę 119.526,30 zł proponuje się zmniejszyć o ten udział środków 

pochodzących z budżetu krajowego czyli o 17.928, 95 zł i przypisanie ich do § 200 9. 

Głosowanie autopoprawki: 13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały z autopoprawką:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków przedstawiła autopoprawkę do projektu 

uchwały i poinformowała , że autopoprawka do projektu uchwały dotyczy zmniejszenia długu 

publicznego w latach 2012-2021 o kwotę 676.675, 00 zł a zmiana ta wynika z otrzymania 

pisma z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w dniu 17 

grudnia b.r. w części dotyczącej ostatecznego rozliczenia  warunkowo umorzonych pożyczek 
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w kwocie 555.150, 00 zł, zmniejszenia planowanego do zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego o 92.275, 00 zł  jak również zwiększenia spłaty  rat kapitałowych 

pożyczek o kwotę 29.250 zł. 

 Głosowanie autopoprawki: 13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały z autopoprawką:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

j) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Stryków,  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący zapytał czy są 

uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Bogdan Walczak: rozumiem, że jest obligatoryjny termin uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości, można go w każdej chwili zmienić, no niestety ja będę głosował 

przeciw temu Regulaminowi, bo jest wiele spraw błędnych: 

1. Droga publiczna – w skład wchodzi chodnik, rów, jezdnia, itd, chodnik jest drogą 

publiczną, w tym regulaminie jeden punkt wyklucza drugi, w § 5 ust 6 podane jest, że 

zanieczyszczenia.., w podpunkcie, w ustępie 5 podpunkcie 2 „podjęcie działań 

likwidujących lub ograniczających śliskość chodnika, przy czym piasek, popiół lub 

inne materiały użyte do tych celów należy uprzątnąć z chodnika niezwłocznie, po 

ustaniu przyczyn ich zastosowania”. Natomiast § 17, pkt 5 mówi „Na terenie Gminy 

Stryków zabrania się: 5) wysypywania popiołu i żużla powstałego w gospodarstwach 

domowych na drogi publiczne”. Nie mogę się z tym zgodzić, pani burmistrz tutaj nie 

ma tłumaczenia, prawo jest prawem. Po chodniku można chodzić, jeździć, zatrzymać 

się, to jest droga publiczna, proszę nie tworzyć innego prawa, 

2. Jeszcze wrócę do § 17 do podpunktu 5 … nie … 

3. § 18 ust. 1, a w szczególności pkt 4   

Pozbywanie się zmieszanych odpadów komunalnych powinno odbywać się nie rzadziej niż:  

1)z zabudowy jednorodzinnej i zagrodowej – 1 raz na 2 tygodnie; 

2)z zabudowy wielorodzinnej i wielolokalowej – 1 raz w tygodniu; 

3)z obiektów użyteczności publicznej – 1 raz w miesiącu; 

4 )z ogródków działkowych i rekreacyjnych – 1 raz w miesiącu w okresie od 1 marca do 31 

października, 1 raz w pozostałym okresie – tutaj tego nie rozumiem, co miesiąc w jakim 

okresie, dlatego, że wszelkie pozostałe inne zapisy są sprzeczne z wycofanymi uchwałami, 

przez to, że zostały wycofane inne projekty uchwał regulamin jest niestety …  

4. § 18 ust. 2 mówi o pozbywaniu się segregowanych odpadów komunalnych tj. papieru, 

szkła, tworzywa sztucznego, opakowań wielomateriałowych i metalu - co z ulicą, bo 

jeżeli, a z tego co pani burmistrz zapowiadała pojemniki do segregacji odpadów 

pozostają, jak będą usuwane  i kiedy, odpady z ulicy, przedsiębiorca, który będzie 

miał wykonywać takie obowiązki na pewno będzie chciał się zapoznać z 

regulaminem, to jest jeden z dokumentów, które będą go obligowały do udziału w 

konkursie, w podpunkcie 4 jest napisane z ogródków działkowych i rekreacyjnych – 

oraz 1 raz na 2 miesiące w okresie od 1 marca do 31 października i raz w pozostałym 

okresie”, tu jest masło maślane, chyba niepotrzebne słowo „oraz„ trzeba wykreślić. 
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5. § 18 ust. 6.” Segregowane odpady komunalne tj. papier, szkło, tworzywa sztuczne, 

opakowania wielomateriałowe i metal, właściciel nieruchomości, na której 

zamieszkują mieszkańcy dodatkowo może dostarczyć na własny koszt i gromadzić 

oddzielnie w gminnym punkcie selektywnego zbierania odpadów, określonym przez 

gminę”- czy mam przez to zrozumieć, że wywozi na własny koszt i nie płaci za 

składowanie, czyli darmo? Mówię uwagi do Regulaminu, z którymi się nie zgadzam. 

6. Rozdział 5 § 23 ust. 1 „Wytwórcy odpadów komunalnych zobowiązani są do 

stosowania takich form konsumpcji aby utrzymać ilość wytwarzanych odpadów na 

możliwie najniższym poziomie” -  tego paragrafu nie rozumiem, przypomina mi 

poprzednią epokę, albo jest ingerencja ile kolega ma zjeść, proszę wziąć pod uwagę, 

że inaczej jest, jest różnica między konsumpcją latem, jesienią, a zimą, wiosną, 

spożycie napojów, gdzie badania czy itd., żeby utrzymać swoją zdrowotność, 

kondycje zdrowotną powinno się tych napojów spożywać jak najwięcej, ale w różnych 

okresach, ja to wszystko wiąże z Regulaminem, z utrzymaniem czystości, z 

pozbywaniem się nieczystości, itd. 

7. § 5 ust. 6 proszę wyjaśnić, albo sprecyzować „Zanieczyszczenia uprzątnięte z 

chodników, piasek, popiół lub inne materiały użyte do celów, o których mowa w ust. 5 

pkt.2 powinny być gromadzone w pojemnikach odpowiadających wymaganiom 

określonym w regulaminie” - gdzie to się znajduje, bo tu jest mowa o uprzątaniu 

popiołu, czyli rozumiem z chodnika, czy z ulicy, gdzie mam zmieciony popiół 

gromadzić, gdzie to jest zapisane w Regulaminie, do puszki ulicznej, później będzie 

oskarżenie. Proszę mi wskazać.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza M-G Stryków powiedziała, że projekt 

Regulaminu jest opracowany na podstawie ustawy. Powiedziała: przypominam, że chodnik 

jest częścią drogi publicznej, jeżeli nie jest położony bezpośrednio przy granicy 

nieruchomości, natomiast jeżeli znajduje się bezpośrednio przy nieruchomości chodnik 

sprząta właściciel nieruchomości. Pan negował konieczność sprzątania chodnika przez 

właścicieli nieruchomości. Pojemniki są określone: jest napisane, że popiół można gromadzić 

w pojemnikach twardych, metalowych lub blaszanych. Właściciel nieruchomości, do której 

przylega chodnik ma obowiązek uprzątnięcia, odśnieżenia i posypywania chodnika.  

Odnośnie § 18 punkt 1 i 2 jest inna częstotliwość  pozbywania się odpadów segregowanych i 

niesegregowanych oraz z ogródków działkowych, zapis 1 raz w pozostałym okresie, tzn. 1 raz 

od listopada do lutego, chyba to jest zrozumiałe. Zgadzam się, że słowo oraz należy 

wykreślić, to błąd przy przepisywaniu. Regulamin umożliwia odbiór przez przedsiębiorcę 

odpadów wielkogabarytowych 2 razy w roku,  ale jest dodatkowa możliwość pozbywanie się 

odpadów wielkogabarytowych na własny koszt, nie jest określona częstotliwość, bo trudno ją 

przewidzieć, który mieszkaniec i kiedy będzie wytwarzał te odpady, jest możliwość 

dostarczyć je do gminnego punktu selektywnego zbierania odpadów.   

Jeśli chodzi o Rozdział 5 dot. konsumpcji – każda gmina ma obowiązek umieszczenia tych 

wymogów określonych przez Wojewódzki Plan Zagospodarowania Odpadami. To są 

przeniesione wprost zapisy z tego Planu. Wszystkich może dziwić sposób wskazówek 

odnośnie konsumpcji i wytwarzanych w związku z tym odpadów, ale tak jest określony  i 

przyjęty zapis  w Panie Wojewódzkimi, my jako gmina jesteśmy zobowiązani także to 

przyjąć. Ma to na celu schodzenie z progów, zmniejszenie odpadów, każda gmina ma 

obowiązek sprawozdawczy, musimy wykazywać, że tych odpadów biodegradowalnych  czy 
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innych wytwarzamy coraz mniej. Ma to na celu wymóc na mieszkańcach określony sposób 

segregowania i pozbywania się odpadów.  

 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o wykreślenie w § 18 ust. 2 pkt 4 słowa „oraz”.  

Przewodniczący Rady spytał czy są jeszcze uwagi do projektu uchwały.  

Więcej uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

10 głosów za  

 1 głos przeciwny  

0 głosów wstrzymujących się  (nieobecny radny Andrzej 

Pożarlik, Witold Śliwkiewicz, radna Małgorzata Kiełbik) 

 

Ad. 9  Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXX sesji RM radny Karol 

Lenart   odczytał  wnioski przyjęte przez Komisję:  

 

1. Wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o ustawienie  na drodze 

powiatowej Cesarka – Bartolin  znaku ograniczenia prędkości (wnioskodawca 

radny Karol Lenart). 

Uzasadnienie  wniosku: bardzo wąska droga. 
Głosowanie:  10  głosów za 

0 głosów przeciw 

1 głos wstrzymujący się,  

Podczas głosowania na sali nieobecni radni: Małgorzata Kiełbik, Witold Śliwkiewicz, 

Andrzej Pożarlik. 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXX  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 
Głosowanie:  11  głosów za 

                          0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się,  

 

Ad. 10 Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie wszystkim obecnym na XXX sesji złożył 

serdeczne życzenia świąteczne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  poinformował, że w dniu  28 grudnia 2012 r. o 

godz. 10.00  zaprasza  na  XXXI sesję rady.  

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXX  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 10.20  dokonał 

zamknięcia sesji. 
 
Protokołowała: 
Z. Kubiak 

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 


